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Kármán Katalin szerint kérdés a junior korcsoportban elért 
eredmények figyelembe vétele.

Juhász Miklós ajánlja, hogy a kísérőlevél megszövegezése után 
kijelölt kluboknak kerüljön kiküldésre a pályázat.

Lux Iván a bajnoki táblázatot javasolja alapul venni a meghívott 
pályázók kiválasztásához.

Határozat: 8 igen és 1 ellenszavazattal az elnökség a bajnoki 
pontversenyben elért helyezés szerinti pályázatra való meghívás 
mellett dönt.
7. n a p i r e n d i  p o n t :  Sportdiplomáciai kérdések

Az Európai Szövetség megalapítása — Deseő László
Deseő László az előző ülés óta az európai nemzeti szövetségek

hez faxot intézett, az európai szövetségbe való belépéssel kapcsola
tos vélemények felkutatására. Úgy látja, indokolt volt az elővigyá
zatosság, mert a válaszok nagy része nemleges volt. Az 10F körle
veléből kitűnt, hogy nem örülnek az európai szövetség megalakítá
sának, úgy gondolják, hogy a fiatalabbak részére rendezendő EB- 
khez nem kell külön szövetséget alapítani.

Hegedűs Zoltán elmondja, hogy diplomáciai lépés és megoldás 
kell a Youth Match, a hivatalos ifi EB-k rendezésére, mert eddig a 
jelenlévők beszélték meg és döntötték el a következő helyszíneket.

Juhász Miklós támogatja a kontinensbajnokságok megrendezé
sét.

Hegedűs Zoltán felveti, hogy az évzáró versenysorozat váltóver
senye regionális viadallá szélesülhet, elképzelések vannak a konti
nensszintű rendezvényekre.

Határozat, az elnökség felhatalmazza Deseő Lászlót, hogy az el
hangzottak szellemében írásban válaszoljon az orosz szövetségnek.

Deseő László elmondja még, hogy az 10F foot-0 bizottsága át
szervezésre kerül, a lemondott régiek nyomdokain két új csoport 
szerveződik, az egyikbe ő személyes meghívást kapott, de ez sze
rinte nem zárja ki Dosek Ágoston részvételét a másik csoportban.

Zentai László hozzáteszi, hogy a csoport elnöke teljes hatáskört 
kapott a bizottság összeállítására, innen a személyes meghívás.

Dosek Ágoston a jelen felállásban egyetlen racionális megoldás
nak a meghívás lehetőségének kihasználását tartja.

Határozat: az elnökség 6 igen és 1 ellenszavazattal támogatja 
Deseő László meghívását a foot-0 bizottság „steering groupjába”, a 
korábban e témában hozott határozat érvényben tartása mellett.

Juhász Miklós pozitív dolognak ítéli, hogy hazánkból személye
sen hívnak meg valakit, személyre szóló elismerésként értékeli, és 
sok sikert kíván Deseő Lászlónak.

Beszámoló a térképbizottsági ülésről -  Zentai László
Zentai László tájékoztatja az elnökséget a Budapesten szeptem

ber 12-13-án lezajlott térképbizottsági ülésről. Az elnökség két évre 
megerősítést nyert, és az elnökség két évre felkérte a bizottság tag-

A lengyel és szlovák futamok az idei év első olyan Világkupái 
voltak, melyeken sok nemzet majdnem teljes csapattal vett részt. A 
versenyek közelsége miatt a szlovák futammal párhuzamosan meg
rendezett szlovák nagydíjra sok magyar is kijött, jó volt ismerős 
arcokat látni, és köszönjük a biztatást!

Október közepe van. mikor ezt a cikket írom. Ennyi idő távlatá
ból már szükséges, hogy elvesszek a részletekben. Igazából az is 
szubjektív, hogy ki mit érez közölni valónak abból a néhány napból, 
amelyet tizenkét magyar tájfutó együtt töltött Krakkóban és a Ma- 
gas-Tátrában.

E futamok után megfogyatkozva, már csak négyen indultak to
vább Észtországba, és a záró futamra ketten maradtunk -  Kisdoma 
és én.

Megvan a maga varázsa annak, ha egy Világkupára teljes csapat 
utazik. A Domával kettesben töltött futamok után már nagyon vártuk 
ezt az őszt: együtt a többiekkel -  persze nem azért, mert ketten nem 
volt olyan jó. Egyszerűen csak Kisdomának is jót tesz. ha van kivel 
játszania. És nekem is, ha néha nem egyedül kell a rajtra várakozni.

jait, akik között változás nem történt. A jövőben fontos feladatuk 
lesz a jelkulcs meghatározása, melyben csak minimális változás 
várható, és a szabályok igen szigorú betartatása (például a mész
égető jel nem alkalmazható a magyarországi Junior Vb-n). Jövőre 
Dániában és Skóciában lesz bizottsági ülés.
8 .  n a p i r e n d i  p o n t :  Elvi kérdések a válogatottal kapcsolatban -  Lux 
Iván

Lux Iván írásban kiosztja az összegyűjtött kérdéseket, sarok
pontokat. Javasolja, hogy az elnökség gondolkozzon a leírtakon a 
következő ülésig, és lehetőleg írásos választ adjon. A vita után a 
szövetségi kapitány a rákövetkező ülésre akciótervet dolgozzon ki.

Zsigmond Tibor javasolja, hogy az edzőbizottság is vélemé
nyezze az összeállítást.
9. n a p i r e n d i  p o n t :  A sajtókapcsolat kérdése

Juhász Miklós fontosnak tartja, hogy külön felelőse legyen a 
sajtóval való kapcsolattartásnak.

Deseő László követendő finn példát említ, délutáni tömegesítő 
versenyekre egy újsággal együttműködve.

Juhász Miklós úgy látja, hogy nem az ötlet hiányzik, a megfelelő 
embert kellene megtalálni, aki a sajtókérdések felelőse lenne.

Kármán Katalin szerint az újságírók a szenzációra vevők legin
kább, nem a simán megrendezett versenyekre.

Vásárhelyi Tas számos emberrel beszélgetett e témában, szerinte 
egy fórumot lenne jó összehozni (akár a TV-vel is). Kompromisz- 
szumot kell kötni a sajtónak való eladhatóság érdekében. A 2001-es 
VB eladása lehet fontos feladat, egy új rendszer kiépítéséről.

Juhász Miklós biztatja Vásárhelyit, állítson össze javaslatot, 
álljon a feladat élére. Javasolja felhívás közzétételét az írott sajtó 
referensi posztjára.

Vásárhelyi Tas vázolja elképzeléseit videóközvetítésről, melyet 
az Őszi Spartacus Kupán ki is akar próbálni. Szerinte a TV-t és a 
sajtót külön kellene kezelnünk. Az elnökség a médiamenedzser 
címet szavazza meg számára.

Juhász Miklós az egyéni elbeszélgetések, véleménykérés mód
szerét javasolja, melynek alapján álljon elő javaslattal az elnökség 
részére.

Vásárhelyi Tas a Spartacus Kupa utánra vállalja az előterjesztést.
Dosek Ágoston Synergon gála sajtótájékoztató anyagot osztott 

szét, a résztvevőkre történő javaslattétel kérésével.
Ennél a pontnál Juhász Miklós véget vet az elnökségi ülésnek, a 

titkársági tájékoztató és az egyebek címszó alatt tervezett kérdések 
megvitatása elmarad. Az elnökség tagjai megállapodnak abban, 
hogy a következő ülésre az egyéni bajnokság estéjén, a helyszínen 
kerül sor.

Nem is tudom, igazából hogyan összegezzem ezeket a világku- 
pás emlékeket -  ahhoz képest, hogy mint igen különböző emberek 
jöttünk össze, azt hiszem, hogy kihoztuk a közösségből a maximu
mot. Düdü lelkesen tartotta a megbeszéléseit, osztogatta a csokolá
dékat. és próbálkozott mindent a legjobban tenni. Mi pedig tudtuk, 
hogy sok igazság van abban, amit mond. Örömteli felismerés volt, 
hogy lehet vele tárgyalni, noha ez sok energiát igényel.

Krakkóban minden körülmény adott volt az éjszakai 
görkorizásokhoz, és ahhoz, hogy egy maratoni közös beszélgetésben 
dűlőre jussunk a „főnökkel”, hogy belefér-e ez a fajta testmozgás a 
kitűzött céljaink elérésébe. Felnőttünk már. Talán mondhatom ezt a 
többiek nevében is. Mégis mindig mindent még mindig egyszerre 
akarunk csinálni. És nem tudunk választani.

Hiszem, hogy egy meghatározott szint elérése után, meghatáro
zott mennyiségű edzésmunkával és versenyzési rutinnal a hátunk 
mögött, az A döntőbe jutás a szerencse mellett hozzáállás kérdése 
is.

A dőlt betűs szavak jelzik, hogy van még min változtatni, és eh
hez (is) megvan a keretben a lelkesedés.

Néhánv gondolat az őszi Viláekuna futamokról


